
Protokoll Föreningsstämma BRF Virvelvind 2023

Datum och tid: 25/5 2023, 18:00
Lokal: Gamla verkstan
Närvarande: Enligt röstlängd avprickade.

Dagordning
§1. Stämmans öppnande.
Stämman öppnas av Ida Hagensen, och medlemmarna hälsas välkomna.

§2. Godkännande av dagordning
Stämman lägger till Övriga frågor som paragraf 18 och godkänner dagordningen.

§3. Val av stämmoordförande
Stämman väljer Ida Hagensen till ordförande.

§4. Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare
Stämman väljer Robin Heed till protokollförare.

§5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare
Stämman väljer Monica och Tommy till rösträknare och justeringsmän.

§6. Fråga om stämman blivit i stadgeenligt ordning utlyst
Stämman tillstyrker att stämman blivit stadgeenligt utlyst.

Enligt stadgarna ska kallelsen vara utdelad till medlemmarna max 4 och minst 2 veckor
innan stämman.

§7. Fastställande av röstlängd
Stämman fastställde röstlängden.

23 närvarande varav 22 röstberättigade (se röstlängden)

§8. Föredragning av styrelsens årsredovisning
Johan från SBC gick översiktligt igenom årsredovisningen.

Stämman anser att årsredovisningen är genomgången och kan läggas till handlingarna.

§9. Föredragning av revisorernas berättelse
Ordföranden gick igenom revisorns uttalanden:

Revisorn tillstyrker att föreningsstämman fastställer resultaträkningen.
Revisorn tillstyrker att föreningsstämman behandlar förlusten enligt förslaget i
förvaltningsberättelsen.



Stämman anser att revisorernas berättelse är genomgången och kan läggas till
handlingarna.

§10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning
Johan från SBC gick igenom resultat- och balansräkningen.

Stämman beslutar att resultat- och balansräkningen kan fastställas.

§11. Beslut om resultatdisposition
Johan från SBC gick igenom resultatdispositionen.
Stämman beslutar att resultatdispositionen kan fastställas.

§12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna
Ordföranden frågar om styrelsen kan fastställas i klump.
Enhälligt beslut om ansvarsfrihet fattas av stämman.

§13. Beslut om arvoden åt styrelseledamöter och revisorer för nästkommande
verksamhetsår
Revisorerna är externa och arbetar på löpande räkning vilket gör att stämman inte behöver
fatta beslut om arvodet för dessa.

Stämman föreslår att arvodet till styrelseledamöterna för nästkommande verksamhetsår
fortsätter att sättas till 2,5 prisbasbelopp. Detta är samma som föregående år.

§14. Val av styrelseledamöter och suppleanter

Enligt stadgarna ska föreningen ha 3-7 ordinarie ledamöter och max 3 suppleanter.
Ingen avgår från styrelsen och Emmeli Malmqvist och Sofie Andersson väljs in som ordinarie
ledamöter.

Valberedningen föreslår följande styrelse:

Ordinarie Suppleanter

Robin Heed Ingemar Hedeberg

Ida Hagensen Athanasios Vagias

Monica Carlsson Tommy Svärd

Marcus Blomqvist

Emmeli Malmqvist

Sofie Andersson



Storebjörn Nielsen

Stämman beslutar att acceptera valberedningens förslag med 7 st ordinarie ledamöter och 3
stycken suppleanter.

§15. Val av revisorer och revisorssuppleanter
Stämman beslutar att fortsätta med JPA Revision Sverige (fd Adrian och Partners) till
revisorer för nästkommande verksamhetsår.

§16. Val av valberedning
Stämman beslutar att valberedningen sitter kvar även nästkommande år. Valberedningen
består av Annika Nilsson och Linda Andersson.

§17. Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av föreningsmedlem anmält
ärende.

Inga inkomna motioner.

§18. Övriga frågor.

● Vi vill sätta upp hyllor i grovsoprummet i syfte att ha ett bortskänkeshörn med saker
man inte behöver längre. Styrelsen tycker att det är ett utmärkt förslag och kommer
sätta upp hyllor i rummet.

● Vi vill ha någon typ av bänk att ha på framsidan av huset. Styrelsen kommer se över
möjligheten att sätta bänkplatser på framsidan.

● Föreningen har i dagsläget 15 st förråd som överskott och styrelsen kommer under
året se över möjligheterna att hyra ut de här förråden eller på något annat sätt ha
möjlighet att bruka dem.

● Styrelsen vill påminna medlemmarna om att det är förbjudet att grilla med gasolgrill
på balkongerna.

● Vi kommer utöka torktiden (torkrummet) från en timme till en extra timme, för att
hinna få kläderna torra innan tiden går ut.

○ Dessutom behöver vi se över så att torkrummet inte sätts igång direkt när
man kommer in på morgonen.

§19. Stämmans avslutande.
Stämman avslutas av ordförande.



Protokollförare Ordförande
Robin Heed Ida Hagensen

______________________________ ______________________________
Göteborg 2023-05-25 Göteborg 2023-05-25

Justeringsman Justeringsman
Monica Karlsson Tommy Svärd

______________________________ ______________________________
Göteborg 2023-05-25 Göteborg 2023-05-25


